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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Zdrowia (nr 1)
14 listopada 2019 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem wicemarszałka Sejmu 
Ryszarda Terleckiego, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Michał Nowak wicedyrektor Biura Komisji 
Sejmowych, Małgorzata Siedlecka-Nowak, Jakub Stefański oraz Monika Żołnierowicz-Ka-
sprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 

Witam państwa bardzo serdecznie. 
Otwieram pierwsze posiedzenie Komisji Zdrowia, zwołane na podstawie art. 20 ust. 2 

regulaminu Sejmu. Porządek dzisiejszego zebrania przewiduje wybór przewodniczącego 
Komisji oraz prezydium Komisji. 
Zgodnie z art. 163 ust. 1 regulaminu Sejmu, uchwały komisji zapadają większością 

głosów, w obecności co najmniej 1/3 liczby członków Komisji. Na podstawie listy stwier-
dzam, że mamy kworum. Przypominam, że komisja, na podstawie art. 20 ust. 3 regu-
laminu Sejmu, powołuje i odwołuje członków prezydium w głosowaniu jawnym, więk-
szością głosów. Głosowanie jawne odbywa się przez podniesienie ręki a liczenia głosów 
dokonują sekretarze komisji. Głosowanie przeprowadzimy oczywiście według zasady 
„kto  jest za, kto  jest przeciw, kto się wstrzymuje?”. Wybór zostanie dokonany,  jeżeli 
kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą większość głosów, tzn. więcej głosów za niż 
przeciwnych, głosy wstrzymujące się nie są brane pod uwagę. 
Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji zwracam uwagę na to, że w przy-

padku zgłoszenia większej liczby kandydatów, uzyskanie przez pierwszego w kolejności 
kandydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komi-
sji a głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się bezprzedmiotowe. 
Czy powyższe zasady są jasne dla państwa? Czy nikt nie zgłasza zastrzeżeń? 
Rozumiem, że nikt nie zgłasza, wobec tego przystępujemy do zgłaszania kandydatur. 
Bardzo proszę, pani poseł. 

Poseł Anna Kwiecień (PiS): 
Panie marszałku, szanowni państwo, pragnę zgłosić na przewodniczącego pana posła 
Tomasza Latosa. Myślę, że pan poseł jest znany wszystkim, ale powiem dwa zdania. 
Pan Tomasz Latos jest lekarzem, posłem V, VI, VII, VIII i, obecnie, IX kadencji – i to jest 

najlepsza rekomendacja – ma ogromne doświadczenie parlamentarne. Od początku pra-
cuje w Komisji Zdrowia. Jest osobą niezwykle koncyliacyjną, merytoryczną. Jestem prze-
konana, że będzie znakomitym przewodniczącym Komisji Zdrowia. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję pani poseł. 
Czy są inne kandydatury? 

Poseł Anna Kwiecień (PiS): 
Jeszcze nie spytałam, czy pan…

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Tak, czy kandydat na przewodniczącego, pan poseł, się zgadza? 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Tak, wyrażam zgodę. 
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Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Dziękuję bardzo. 
Bardzo proszę. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Panie marszałku, ja mam pytanie do kandydata. 
Panie  pośle  kandydacie,  chciałabym  zapytać,  czy  będzie  udzielany  głos  w miarę 

potrzeb, czy będzie prowadzona bardzo mocna dyscyplina, którą znamy z innych komi-
sji – nie będę wymieniać, z jakich – np. w poprzedniej kadencji. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Nie jest przewidziana procedura przepytywania przewodniczącego, ale jeżeli pan przyszły 
przewodniczący, kandydat na przewodniczącego, zechce odpowiedzieć to proszę bardzo. 

Poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dziękuję bardzo. 
Ja chętnie odpowiem pani poseł, ponieważ znamy się od wielu, wielu lat, razem praco-

waliśmy przez wiele lat w Komisji Zdrowia. Jak pani poseł wie, byłem jej przewodniczą-
cym dwie kadencje temu, w poprzedniej kadencji byłem wiceprzewodniczącym a następ-
nie przewodniczącym i zawsze miałem otwarty styl prowadzenia dyskusji – oczywiście, 
z nadzieją, że będzie ona merytoryczna, na temat i nigdy nikogo nie blokowałem. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Czy mogę? 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Nie, pani poseł, teraz jesteśmy w trybie powoływania przewodniczącego Komisji… 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Panie marszałku, czy mogłabym podziękować kandydatowi? 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
…i proszę uprzejmie nie wprowadzać zamieszania. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Chciałam podziękować…

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Będzie pani zadawać pytania po wyborze…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Po wyborze to już chyba nie ma sensu. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
…na następnym posiedzeniu Komisji. 
Rozumiem, że nie ma innych kandydatur, przystępujemy więc do głosowania. 
Kto z państwa  jest za wyborem pana posła Tomasza Latosa na przewodniczącego 

Komisji? 
Dziękuję bardzo. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Proszę o wynik. 
28 głosów za, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. 
Dziękuję. 
Gratuluję panu przewodniczącemu. 
Przystępujemy teraz do wyboru zastępców przewodniczącego Komisji. 
Komisja Zdrowia liczy 35 posłów, zgodnie z ustaleniami wybieramy pięcioro posłów 

wiceprzewodniczących. 
Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur. 
Bardzo proszę, panie pośle. 
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Przewodniczący poseł Tomasz Latos (PiS): 
Dziękuję bardzo, panie marszałku. 
Wysoka Komisjo, w pierwszym zdaniu powiem: dziękuję bardzo wszystkim za popar-

cie. Jest to dla mnie, oczywiście, niezwykle ważne, że jednomyślnie tę decyzję podjęliśmy. 
Chciałbym zgłosić trzy osoby w imieniu Klubu Parlamentarnego Prawo i Sprawiedli-

wość. Są to: pani poseł Anna Kwiecień – też bardzo doświadczona parlamentarzystka, 
członek prezydium Komisji w poprzedniej kadencji; pan poseł Czesław Hoc – również 
doświadczony parlamentarzysta, wiceprzewodniczący Komisji przed swoim pobytem 
w europarlamencie oraz pan poseł Bolesław Piecha – w przeszłości przewodniczący tej 
Komisji. 
Dziękuję bardzo. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. 
Czy pani poseł Anna Kwiecień wyraża zgodę? 

Poseł Anna Kwiecień (PiS): 
Tak, wyrażam zgodę. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Dziękuję. 
Czy pan poseł Bolesław Piecha wyraża zgodę? 

Poseł Bolesław Piecha (PiS): 
Tak, wyrażam. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Czy pan poseł Czesław Hoc wyraża zgodę?

Poseł Czesław Hoc (PiS): 
Tak, wyrażam. 
Dziękuję. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Dziękuję bardzo. 
Czy są inne zgłoszenia? 
Bardzo proszę. 

Poseł Krystyna Skowrońska (KO): 
Panie marszałku, w imieniu Klubu Parlamentarnego Koalicja Obywatelska – Platforma 
Obywatelska, Nowoczesna, Inicjatywa Polska, Zieloni, mam zaszczyt zarekomendować 
do prezydium Komisji, na stanowiska wiceprzewodniczących, pana posła Rajmunda Mil-
lera i panią posłankę Monikę Wielichowską. 
Uzasadniam. 
Pan poseł Miller jest lekarzem laryngologiem. To obecnie jego trzecia kadencja. Pra-

cował przez wszystkie kadencje w Komisji Zdrowia. Jest współautorem ustawy o zawo-
dzie fizjoterapeuty. Pracował w zespołach parlamentarnych: zdrowia publicznego, cho-
rób nowotworowych i do spraw przeciwdziałania otyłości. 
Pani Monika Wielichowska jest posłanką czwartej kadencji. Chciałabym zarekomen-

dować… obecnie jest ekonomistką a wcześniej była starostą kłodzkim, przed pracą par-
lamentarną nadzorowała funkcjonowanie czterech szpitali. 
W imieniu klubu chciałabym poprosić panie i panów posłów z Komisji Zdrowia o takie 

poparcie. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Bardzo dziękuję. 
Czy pani poseł Monika Wielichowska wyraża zgodę na kandydowanie? 

Poseł Monika Wielichowska (KO): 
Wyrażam zgodę. 
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Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Dziękuję bardzo. 
A pan poseł Rajmund Miller? 

Poseł Rajmund Miller (KO): 
Tak, wyrażam. 

Wicemarszałek Sejmu Ryszard Terlecki: 
Dziękuję bardzo. 
Czy są jeszcze inne zgłoszenia? 
Nie widzę innych zgłoszeń. 
Przystępujemy do głosowania, głosujemy oczywiście na całą listę łącznie. 
Kto z państwa jest za wyborem pani poseł Anny Kwiecień, pana posła Bolesława Pie-

chy, pana posła Czesława Hoca, pani poseł Moniki Wielichowskiej i pana posła Rajmunda 
Millera na wiceprzewodniczących Komisji? 
Dziękuję bardzo. 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję. 
Proszę o wynik. 
28 głosów za, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw, Komisja wybrała wiceprze-

wodniczących. 
Gratuluję państwu i zamykam posiedzenie Komisji. 
Dziękuję bardzo.


